
 

       Warszawa 25.03.2024 

Odpowiedź na pismo Pani Ireny Ambroziak 

 

Nawiązując do pisma Pani Ireny Ambroziak i  przebiegu obrad Rady Uczelni wyjaśniam fakty, 
które nie mogą podlegać luźnej interpretacji. 

Z wyników głosowań Rady Uczelni, które Pani Ambroziak usłyszała i mam nadzieję zrozumiała 
ich logikę,  wynika że wśród 6 członków Rady nie było osoby, która głosowałaby tylko za 
wskazaniem  Prof. A Cudnoch Jędrzejewskiej. 

Wywód Pani Ambroziak dotyczący popierania przeze mnie tylko jednej osoby – do czego mam 
zresztą niezbywalne prawo – jest błędny. 

Proszę Panią Ambroziak o zaprzestanie rozpowszechniania nieprawdziwych informacji i 
podważania moich działań dla dobra naszej społeczności. 

Ponownie  proszę UKW o natychmiastowe udostępnienie stenogramu z zapisu Posiedzenia Rady 
Uczelni oraz zapisu dźwiękowego,  co w sposób jednoznaczny pozwoli zapoznać się 
społeczności Uczelni z przebiegiem obrad.  

 

      Prof. Kazimierz Niemczyk 

 

 


